

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS

OTTAWA, 14/11/02. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY RENDERED JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

OTTAWA, 14/11/02. LA COUR SUPRÊME DU CANADA A RENDU JUGEMENT AUJOURD'HUI DANS LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTES.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments@scc-csc.gc.ca

Note for subscribers:

For those requiring more information, the judgments on leaves will be available within 24 hours at <http://www.scc-csc.gc.ca>. Click on Information on Cases, then click on SCC Case Information.

Remarque à l'intention des abonnés :

Pour de plus amples informations, les jugements dans les demandes d'autorisation seront affichés dans un délai de 24 heures à l'adresse suivante : <http://www.scc-csc.gc.ca>. Vous pourrez les consulter en cliquant sur « Renseignements sur les dossiers de la Cour », puis sur « Renseignements sur les dossiers ».

GRANTED / ACCORDÉES

Norm Ringstad, in his capacity as the Project Assessment Director of the Tulsequah Chief Mine Project, Sheila Wynn, in her capacity as the Executive Director, Environmental Assessment Office, The Minister of the Environment, Lands and Parks and the Minister of Energy and Mines and the Minister Responsible for Northern Development v. The Taku River Tlingit First Nation and Melvin Jack, on behalf of himself and all other members of the Taku River Tlingit First Nation, Redfern Resources Ltd. (B.C.)(Civil) (29146)

(the application for leave to cross-appeal is dismissed / la demande d'autorisation d'appel incident est rejetée)

Commission des droits de la personne et des droits de la jeunesse agissant en faveur de Caroline Charette c. Le Procureur général du Québec en sa qualité de représentant du Ministère de la sécurité du revenu, Procureur général du Québec et Tribunal des droits de la personne, Simon Brossard, Caroline Gendreau, Stéphane Bernstein (Qué.)(Civile) (29187)

Commission des droits de la personne et des droits de la jeunesse en faveur de Normand Morin, Jocelyne Fortin, Chantal Douesnard, Josée Thomassin, Claude Dufour et al., c. Le Procureur général du Québec, et al. (Qué.)(Civile) (29188)

The Regional Manager of the Cariboo Forest Region, et al. v. Roger William, on his own behalf and on behalf of all other members of the Xení Gwet'in First Nations Government and on behalf of all other members of the Tsilhqot'in Nation, et al. (B.C.)(Civil) (29292)

Derrick Gordon Allen v. Her Majesty the Queen (29034)(Nfld.)

Brian Joseph Smith v. Her Majesty the Queen (29166)(Nfld.)

Sa Majesté la Reine v. Étienne Bédard (Qué.) (Crim.) (29201)

Société de la Place des Arts de Montréal c. Alliance internationale des employés de scène, de théâtre, du cinéma, des métiers connexes et des artistes des États-Unis et du Canada, local de scène 56 et al (Qué.) (28952)

DISMISSED / REJETÉES

Serge Daniel Fournier c. Sa Majesté la Reine et Paul Thomas Bryntwick c. Sa Majesté la Reine (Ont.)(Criminelle) (29165)

Alliance des infirmières de Montréal c. Hôpital du Sacré-Coeur de Montréal et Marcel Guilbert, Daniel David, Jean-Marc Brodeur, Reine Petitclerc (Qué.)(Civile) (28960)

Sa Majesté la Reine c. Etzer Myrthil (Qué.)(Criminal) (29217)

Ana Nascimento c. La Régie des rentes du Québec (Qué.)(Civile) (29151)

Commission scolaire de la Baie-James c. Syndicat des professionnelles et professionnels des commissions scolaires Lac Saint-Jean, Pays-des-Bleuets et Baie-James (Qué.)(Civile) (29078)

Le sous-ministre du revenu du Québec c. Lloyd Woodfine et al (Qué.) (28959)

Communauté urbaine de Montréal v. Walsh & Brais Inc., et al. (Qué.) (Civile) (Autorisation) (28874)
